
ZAPISNIK

Sa izborne skupltine zbora sudaca HBS-a odrZane dana 14.04.2019. (nedjelja) u
konferencijskoj sali Boiarske dvorane u Puli u sklopu zavrSnog tumira I.HBL. Skupsrina je
zapodela s radom u 8.40 sati.

Sastanak je sazvao Izvrlni odbor ZS HBS-a koji je predloiio sljede6i dnevni red:

0. Pozdravna rijed
l. Izbor zapisnidara, izbor ovjeritelja zapisnika (2 dlana), Komisije za

verifikaciju mandata (3 ilana), Verifikacija mandata
RAD I DIO
2. Prihva6anje dnevnog reda
3. IzvjeS6e o aktivnostima ZS HBS-a za 2018. godinu (Nadenii)
4. Izvje5ie o delegiranju sudaca (Nadeni6, Hendii, Bledi6)
5. Izvje5de o instruktaii i licenciranju sudaca (Nadeni6)
6. Izvje56e o polaganju za Nacionalne suce (Nadenii)
7. Izvjelie Stegovnog suda ZS HBS-a (Prelc)

D] oB ts t9. - 2
8. Izbor radnog predsjedni\tva
9. Razrje5enje Predsjedni5tva ZS HBS-a
[0. Izbor Predsjednika ZS HBS-a
1 L Izbor Dopredsjednika
12. Izbor dlanova IO ZS HBS-a
13. Izbor Sudadke komisije ZS HBS-a
14. Izbor dlanova Stegovnog suda ZS HBS-a
15. Usvajanje Plana aktivnosti za naredno razdoblje (2019. godina)
16. Sudadke dlanarine
17. Baza podataka sudaca - registar sudaca
18. Razno

PRIJEDLOG DNEVNOG REDA JE JEDNOGLASNO USVOJEN.

ZAKLJUECI:

Ad 0.

Skup5tinu je otvorio predsjednik ZS HBS-a gdin. Boris Nadenid koji je pozdravio sve prisutne te
se zahvalio svima na odazivu- Nakon. njega prisutnima su se s par rijedi obratili predsjednik i
dopredsjednik HBS-a gdin. Tomislav curko i gdin. Denis persi6 ti kao posebni gosti prejsjednik
Svjetske bodarske federacije (FIB) gdin. Frederic Ruis i dopredsjednik Euiopske bo6arske
federacije (FEB) gdin. Henri Escallier.



Ad 1.

Predsjednik ZS HBS-a gdin. Boris Nadeni6, prije samog radnog dijela skupStine prijedloZio je
Alena Rojniia za zapisnidara te Alfreda Kidinju i Olivera Nadeni6a za ovjentelje zapisnika.
Komisija za verilikaciju mandata u sastavu Slobodan Marelja-Bo5njak (predsjednik), te Radivoj
Klisuri6 (ilan) i Vinko Letica (dlan)je ustanovila daje prisutno l9 od 23 dlana te da stoga imamo
kvorum i da su sve odluke pravovaljane.

SVI PRIJEDLOZI SU JEDNOGLASNO USVO.IENI.

4.d2.

Za rijed se javio gdin. KreSo Troskot koji daje primjedbu za5to medu todkama dnevnog reda nije
uvr5ten i financijski izvjeltaj ZS HBS-a, na Sto mu predsjednik Nadenii odgovara da ie ga
naknadno poslati mailom svim skup5tinarima.

DNEVNI RED JE JEDNOGLASNO USVOJEN
FINANCIJSKO IZVJESCE ZS HBS-A

SA DODATKOM TOCKE 7A.

Ad 3.

Predsjednik ZS HBS-a Boris Nadeni6 podnosi izvjeice za proteklu godinu, odnosno za raztioblje
od kad je preuzeo funkciju predsjednika.

IZYJESCE JE JEDNOGLASNO USVOJENO.

Ad 4.

IzvjeS6a o delegiranju sudaca iznijeli su redom:
Gosp. Boris Nadenid (povjerenik za sudenje 1. HBL) naglalava da je u protekloj sezoni bilo
odredenih problema sa sucima na nekoliko susreta 1. HBL slijedom dega su neki suci i stegovno
procesuirani i kaZnjeni te se nada da ie se ubudude takve situacije smanjit na najmanju moguiu
mjeru. Najveii problemi sa sucima su u Dalmaciji te ie na tom podrudju staviti poseban naglasak
na edukaciju sudadkog kadra.
Gosp. Dino Bledii (povjerenik za sudenje 2. HBl-sjever) istide zadovoljstvo radom sudaca kao i
gosp. Luko Hendi6 (povjerenik 2. HBL-jug).

IZVJESCA SU JEDNOGLASNO USVOJENA.

Ad 5.

Nakon Sto je predsjednik Boris Nadeni6 iznio izvjesia o instruktazi i licenciranju sudaca,
istaknuo je kako je zadovoljan prilagodbom sudaca i igrada na revolucionarnu promjenu koja se



dogodila u protekloj godini (nema vi5e gaZenja osnovne linije prilikom izbijanja) ali da ie na
budu6im instruktaZama trebati poraditi na kriterijima sudenja.

IZVJESCE JE JEDNOGLASNO USVOJENO.

Izvje56e predsjednika Nadeniia o odrZanim polaganjima za nacionalne suce u razliditim
Zupanijskim bo6arskim centrima je JEDNOGLASNO usvojeno.

Ad 11.

Nakon predsjednika pre5lo se na biranje dva dopredsjednika ZS HBS-a za 5ro su pristigle tri
kandidature a to su one Branka Bobana, Ive Viskovida i Slobodana Marelje-Bo5njaka. Nakon
glasanja svih skup5tinara verifikacijska kornisija je prebrojala glasove i rezultat je bio : Branko
Boban (11 glasova), Ivo Viskovi6 (13 glasova) i Slobodan Marelja-Bo5njak (16 glasova) te su
shodno tome za nove dopredsjednike ZS HBS-a izabrani Ivo Viskovid i Slobodan Marelja-
BoSnjak.

Ad 7.

Predsjednik Stegovnog suda ZS HBS-a gosp. Hamoslav Prelc iznio je izvje56e Stegovnog suda
koje je usvojeno sa I glasom PROTM 2 SUZDRZANA.

Ad 8.

IO ZS HBS-a predloZio je radno predsjedniStvo u sastavu Luko Hendic kao predsjednik, te
dlanovi KreSo Troskot i Klaudio KriZmani6 koje je JEDNOGLASNO PRIHVACENO.

Ad 9.

Predsjednik Boris Nadeni6 i sva tijela starog saziva JEDNOGLASNO su razrijeieni duZnosti.

Ad 10.

Jedina pristigla kandidatura za predsjednika ZS HBS-a u 4 -godi5njern mandatu (2019. - 2023..1
je ona Bolisa Nadenica, dosada5njeg predsjednika, koja je stoga i JEDNOGLASNO
PRIHVACENA.

Ad 6.



Ad 12.

Prijedlog predsjednika Nadeni6a za novi IO ZS HBS-a glasio je:
l. Luko Hedi6 (DNZ)
2. Ivo Viskovi6 (SDZ)
3. Josip Bi1i6 (SKZ)
4. Ivica Bilosnii (Zad Z)
5. Sloboda Marel ja-Bo5njak (PGZ)
6. Boris Nadeni6 (IBS)
7. Dario Gracin (Zag BS)
8. Radivol Klisuri6 (VSZ)
9. Kreio Troskot (OBZ)

Novi IO ZS HBS-a izabran je JEDNOGLASNO.

Ad 13.

Prijedlog Sudadka komisija ZS HBS-a za novi mandat glasio je:
I . Bons Nadeni6 (predsjednik komisije)
2. Marino Stefan (tainik)
3. Luko Hendi6 (dlan)
4. Dario Gracin (dlan)
5. Zeljko Skoii6 (dlan)

Sudadka komisija ZS HBS-a izabrana je JEDNOGLASNO.

Ad 14.

Prijedlog za dlanove Stegovnog suda ZS HBS glasio je:
l. Hamoslava Prelc (predsjednik komisije)
2. Dragan Gracin (dlan)
3. Zeljko Sabalii (dtan)

Stegovni sud ZS HBS-a JEDNOGLASNO JE USVOJEN.

Ad 15.

Nakon toga je novi-stari predsjednik Nadenii iznio plan aktivnosti do kraja teku6e (2019.)
godine.

PI,AN AKTIVNOSTI JEDNOGLASNO USVOJEN.



Ad 16.

Potvrdena je sudadka dlanarina prema HBS-u (fiksni + varijabilni dio) za koje Zzs pritilom
uplate na radun HBS-a moraju poslati todnu specifikaciju. Rok za upatu je 01.08.2019. godine sto
je uvjet za delegiranje sudaca za sljede6u natjecateljsku sezonu.

Ad 17.

Prihva6en je prijedlog izrade novih sudadkih iskaznica u diju izradu se kre6e nakon odrZavanja
svih planiranih ljetnih insrruktaZa i aZuriranja baze sudaca.

Ad 18.

RAZNO

u. raspravu se ukljuiio gosp. Luka Gracin koji predlaZe promjene glede pozivanja time-outa.
Njegova zamisao je da bi bilo dobro izraditi kartone za pozivanje time-outa po svakom
pojedinom terenu kojeg bi voditelj predao sucu kako bi se izbjeglo dovitivanje i mahanje.
Prijedlog ie i6i u razmatranje, nakon dega ie kao prijedlog i6i na Sportsku Lomisiju iBS-u kuo
mogu6nost primjene na natjecanjima u ingerenciji HBL.

SkupStina je zavriena u I l:45.
ZAPISNI.AR PREDSJEDNIK ZS HBS-a

Ale Bori adeni6

OVJERITELJI ZAPISNIKA

Alfred Kidinja

Oliver Nadeni6


